
 

 

Verslag vergadering algemeen bestuur van WBV de Hofsteden dinsdag 12 november  

2024.  

Aanwezig bestuur: Ronald, Alex, Bert, Henriëtte en Jan 

1. Opening door Ronald 

2. Vaststellen agenda 

3. Ingekomen stukken en mededelingen 

# Bert en Jan hebben een gesprek gehad met de gemeente over vervangen van het 

hek van de hondenspeelweide. De weide wordt niet uitgebreid maar wel aan de 

noordkant recht getrokken. Er komt een stalen hek. Willem Kremer van de gemeente 

geeft ons het adres van een bedrijf en die vragen we voor een offerte. Vervolgens 

kunnen wij dan subsidie aanvragen. Het is de bedoeling dat we het oude hek zelf 

verwijderen. Verder zullen we de omwonenden informeren over vervanging van het 

hek. Het terrein zelf wordt geëgaliseerd. Mochten we subsidie krijgen dan niet eerder 

starten met werkzaamheden in het voorjaar 2025.  

# We organiseren geen nieuwjaarsbijeenkomst maar we kunnen wel de soepmiddag 

nieuw leven inblazen. Deze houden we dan in de Hoeksteen. Bert vraag Henk Kuik of 

hij soep wil maken. Volgende keer opnieuw op de agenda. 

# De nieuwsbrief is klaar en moet door alle brievenbussen. We zijn nieuwsgierig naar 

de reacties op de hulp app en Heerenveense tuin. 

4. Verslag 8 oktober 2024 

# De website wordt steeds meer ingevuld. Bert en Jan moeten nog een afspraak 

maken met Michiel. Als we stukken aanleveren wil de vrouw van Michiel deze wel 

redigeren.  

# Jan komt terug op communicatie met  de gemeente over werkzaamheden Landfort. 

Alle  stukken zijn naar de bestuursleden gezonden, maar niet de laatste stand van 

zaken omdat deze nog zou worden aangevuld. Dat is inmiddels gebeurd en 

toegezonden. Afgerond. 

5. Actielijst (zie bijlage) 

6. Rondvraag en sluiting 

Geen 

Jan Donkelaar, november 2024 


